
Zápisnica č. 9/2009 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 12. 10. 2009 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, Ján Kalužný, 

Robert Redhammer, Milan Žalman, Helena Žideková, Dušan Bakoš, Mária 
Bieliková (prodekanka FIIT), Alojz Kopáčik, Juraj Breza (prodekan FEI), 
Ľubomír Šooš, Ľudovít Petránsky, Oliver Moravčík, Pavel Timár, Vladimír 
Kovár 

 
Neprítomní:  Juraj Česelský 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
2. Stretnutie so zahraničnými študentmi na STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
3. Plán verejného obstarávania (pror. Janíček) 
4. Návrh projektu OP VaV-2009/5.1/03 Podpora infraštruktúry vysokých škôl za účelom 

zlepšenia podmienok vzdelávacieho procesu (pror. Janíček) 
5. Týždeň vedy a techniky na Slovensku (pror. Redhammer) 
6. Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU k 31.10.2009 (pror. Redhammer) 
7. Celoživotné vzdelávanie na STU v akad. roku 2008/2009 (pror. Kalužný) 
8. Kontrolná a riadiaca činnosť vzdelávacieho procesu (pror. Kalužný) 
9. Štrukturálne fondy na STU (pror. Redhammer) 
10. Rozličné 
 
Písomne predložené materiály: 
1) Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ (pror. Petráš) 
2) Stretnutie vedenia STU so zahraničnými študentmi na STU pri príležitosti MDŠ (pror. 

Petráš) 
3) Plán verejného obstarávania (pror. Janíček) 
4) Návrh projektu OP VaV-2009/5.1/03 (pror. Janíček) 
5) Týždeň vedy a techniky na Slovensku 2009 (pror. Redhammer) 
6) Celoživotné vzdelávanie na STU v akad. roku 2008/2009 (pror. Kalužný) 
7) Riadiaca a kontrolná činnosť vzdelávacieho procesu (pror. Kalužný) 
8) Štrukturálne fondy na STU – informácia o príprave projektov CE (tretia výzva) 

(pror. Redhammer) 
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/7/2009, 1/8/2009, 2/8/2009 
 
Nesplnené úlohy:   
 
Na úvod rektor Báleš odovzdal ocenenie – pamätnú medailu Aurela Stodolu Vladimírovi 
Kovárovi za vzornú reprezentáciu STU a 50-násobné darcovstvo krvi. 
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K bodu 1 Prijatie najlepších študentov STU pri príležitosti MDŠ  
(pror. Petráš) 

  
Pror. Petráš: Pripomenul tradíciu vedenia STU prijímať najlepších študentov STU pri 

príležitosti MDŠ. Požiadal dekanov, aby najneskôr do 30.10.2009 nahlásili 5 
študentov za každú fakultu – zahrnúť všetky stupne vzdelávania. Študenti 
budú aj ocenení. Prijatie bude 20.11.2009 o 10. hodine. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/9/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Prijatie najlepších študentov vedením STU pri 
príležitosti MDŠ“. 
 
 
K bodu 2 Stretnutie so zahraničnými študentmi na STU pri príležitosti 

MDŠ (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Súčasné vedenie STU zaviedlo aj novú tradíciu – prijímať pri príležitosti 

MDŠ zástupcov zahraničných študentov. Rovnako požiadal dekanov fakúlt 
STU o nominácie študentov na toto stretnutie. Stretnutie bude 20.11.2009 
o 11. hodine. 

 
Stanovisko KR STU č. 2/9/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Stretnutie vedenia STU so zahraničnými študentmi na 
STU pri príležitosti MDŠ“. 
 
 
K bodu 3 Plán verejného obstarávania (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil aktualizáciu plánu VO na STU ku dňu 12.10.2009. Tento plán sa 

bude priebežne dopĺňať a aktualizovať a bude zverejnený na web stránke 
STU. V súčasnosti je najdôležitejšie dodať chýbajúce podklady z niektorých 
fakúlt a na každej súčasti STU určiť osobu zodpovednú za VO a oznámiť jej 
meno vedúcemu úradu rektora STU Timárovi. Úsek VO na rektoráte STU 
bude personálne posilnený. 

Rektor Báleš: Každá kontrola, ktorá príde na STU kontroluje verejné obstarávanie. Preto 
tejto veci treba venovať mimoriadnu pozornosť nakoľko aj z projektov hrozia 
neoprávnené výdavky. 

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Opýtal sa, či prioritu vo VO majú projekty ŠF alebo nie. 
Odpovedal pror. Janíček: všetky nákupy sú rovnako dôležité, v tomto smere 
nie sú žiadne priority. 

Dekan SvF 
STU Kopáčik: 

Opýtal sa, či plánovať len nákupy realizované v roku 2009. 
Odpovedal pror. Janíček: Zatiaľ sú najdôležitejšie nákupy plánované 
zrealizovať v roku 2009. Keď dokončíme plán VO na rok 2009 hneď začneme 
s plánom na rok 2010. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/9/2009  
KR STU schvaľuje aktualizáciu Plánu VO na STU s pripomienkami. 
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Úloha KR STU č. 1/9/2009  
Rektor STU ukladá všetkým dekanom fakúlt a vedúcim ostatných súčastí STU urýchlene 
doplniť podklady pre VO za danú fakultu/súčasť STU. 
Z: Dekani fakúlt STU, vedúci súčastí STU 
T: 19. 10. 2009 
 
Úloha KR STU č. 2/9/2009  
Rektor STU ukladá všetkým dekanom fakúlt a vedúcim ostatných súčastí STU urýchlene 
určiť osobu zodpovednú za VO na danej fakulte/súčasti STU a oznámiť jej meno P. Timárovi. 
Z: Dekani fakúlt STU, vedúci súčastí STU 
T: 15. 10. 2009 
 
 
K bodu 4 Návrh projektu OP VaV-2009/5.1/03 Podpora infraštruktúry 

vysokých škôl za účelom zlepšenia podmienok vzdelávacieho 
procesu (pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Uviedol aktuálny stav pripravovaného projektu na podanie. VO na prípravu 

projektu vyhrala firma Neulogy. Oznámil dekanom všetkých fakúlt 
participujúcich na projekte akú čiastku zaplatia za prípravu projektu 
v prípade, že projekt bude úspešný. Tento prísľub dekani potvrdia písomne. 
Ďalšia časť, ktorú budú fakulty musieť uhradiť je spolufinancovanie, ktoré 
tiež bolo stanovené podľa výšky participácie danej fakulty na celom projekte. 

Kvestorka 
Žideková: 

Uviedla, že počíta sa s predfinancovaním projektu z rektorátu STU, ale všetky 
neuznané položky (neoprávnené náklady) pôjdu na vrub príslušnej fakulty. 
Z toho vyplýva, že treba dať veľký pozor pri manažovaní tohto projektu. 

 
Stanovisko KR STU č. 3/9/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Návrh projektu OP VaV-2009/5.1/03 Podpora 
infraštruktúry vysokých škôl za účelom zlepšenia podmienok vzdelávacieho procesu“. 
 
 
K bodu 5 Týždeň vedy a techniky na Slovensku (pror. Redhammer) 
  
Rektor Báleš: V dňoch 2.-6.11.2009 MŠ SR organizuje Týždeň vedy a techniky na 

Slovensku 2009. Najdôležitejšie akcie tohto týždňa sú: 
− Cena ministra školstva SR za vedu a techniku 
− Národná konferencia „Priame odozvy vedy a techniky v praxi“ 
− Výstava Centier excelentnosti 
− Sprievodné podujatia (propagácie vedy na SŠ, konferencia ŠVOČ, 

seminár k zhodnocovaniu výsledkov výskumu). 
Pror. Finka: Pripomenul dekanom fakúlt poslať nominácie na ocenenie profesor roka 
 
Stanovisko KR STU č. 4/9/2009  
KR STU berie na vedomie informácie o Týždni vedy a techniky na Slovensku. 
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K bodu 6 Evidencia publikačnej činnosti a projektov STU k 31.10.2009 
(pror. Redhammer) 

  
Rektor Báleš: Je posledné rokovanie KR STU pred uzávierkou databázy evidencie 

publikačnej činnosti za obdobie od 1.11. 2008 do 31.10.2009. Vyzval znovu 
dekanov o dôsledný postup pri evidencii publikačnej činnosti, lebo sa jedná 
o dotáciu na budúci rok. 

Pror. Finka: Pripomenul, že je potrebné zaevidovať všetky publikačné výstupy, projekty, 
zmluvný výskum (PČ, ZoD) aj tie, ktoré sa v roku 2008 nestihli. Tie sú 
dôležité z hľadiska budúcej akreditácie, nie pre výšku dotácie na rok 2010. 

 
Stanovisko KR STU č. 5/9/2009  
KR STU berie na vedomie dôležitosť evidencie publikačnej činnosti a projektov STU 
k 31.10.2009. 
 
 
K bodu 7 Celoživotné vzdelávanie na STU v akad. roku 2008/2009  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu o CŽV za akademický rok 2008/2009. Táto 

obsahuje zhrnutie všetkých aktivít po jednotlivých fakultách, ktoré mali 
charakter celoživotného vzdelávania. 

Rektor Báleš: Sme ako univerzita kritizovaní za to, že relatívne málo financií získavame za 
CŽV, pričom máme k tomu dobré predpoklady. Uviedol, že vedenie STU 
zaujíma objem finančných prostriedkov, ktorý fakulty zinkasovali za aktivity 
v CŽV. 

Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Podľa počtu realizovaných akcií z oblasti CŽV je SvF STU veľmi úspešná 
v porovnaní s ostatnými fakultami STU. Dosahuje to aj tým, že kurzy 
pripravujú podľa požiadaviek zákazníkov a často ich aj realizujú u zákazníka. 

Dekan FCHPT  
STU Bakoš: 

Väčšina kurzov na FCHPT STU je akreditovaná, fakulta sa sústreďuje na 
kvalitu, ktorá v budúcnosti bude nevyhnutná. 

 
Stanovisko KR STU č. 6/9/2009  
KR STU berie na vedomie správu „Celoživotné vzdelávanie na STU v akademickom roku 
2008/2009“. 
 
Úloha KR STU č. 3/9/2009  
Rektor STU ukladá všetkým dekanom fakúlt/súčastí STU predložiť objem finančných 
prostriedkov (nie zisk) získaných za aktivity v CŽV počas hospodárskeho roku 2008. 
Z: Dekani fakúlt STU, vedúci súčastí STU 
T: 31. 10. 2009 
 
 
K bodu 8 Kontrolná a riadiaca činnosť vzdelávacieho procesu  

(pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomnú správu riadiacej a kontrolnej činnosti vzdelávacieho 

procesu na STU v akademickom roku 2008/2009. Správa obsahuje úroveň 
hodnotenia pedagogického procesu a učiteľov študentmi – zapojenosť 
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študentov je veľmi rozdielna. Uvádza nedostatky aj klady tohto procesu na 
jednotlivých fakultách 

 
Stanovisko KR STU č. 7/9/2009  
KR STU berie na vedomie správu „Riadiaca a kontrolná činnosť vzdelávacieho procesu na 
STU v akademickom roku 2008/2009“. 
 
 
K bodu 9 Štrukturálne fondy na STU (pror. Redhammer) 
  
Rektor Báleš: Informoval, že predložený písomný materiál sa sústreďuje hlavne na projekty 

centier excelentnosti, ktoré sú v pláne podať z STU v rámci 3.výzvy na CE, 
ktorá je práve aktuálna. Uskutočnila sa schôdza navrhovateľov projektov, lebo 
pôvodný počet zámerov bol nereálny. 

 
Stanovisko KR STU č. 8/9/2009  
KR STU berie na vedomie materiál „Štrukturálne fondy na STU – informácia o príprave 
projektov CE (tretia výzva)“. 
 
 
K bodu 10  
 
1) Rektor Báleš: 

Uviedol, že po zvážení sa rozhodol, že od teraz všetky materiály na rokovanie vedenia aj 
KR STU budú členom týchto orgánov doručované len elektronickou formou. Ak niekto 
uzná za potrebné, vytlačí si materiál sám. Inak na rokovaní bude k dispozícii 
audiovizuálna technika na premietanie všetkých prerokovávaných materiálov. 

 
2) Prorektor Janíček: 

− Rekonštrukcia trafostanice 6 MW je hotová a jednotlivé fakulty/súčasti STU budú 
pripájané na nové prívody el. energie. Dekani dostali písomne harmonogram 
vypínania. V prípade, že to chcú zmeniť (napr. robiť to v nedeľu) je to možné, ale je 
nutné to včas oznámiť a počítať s dvojnásobnými nákladmi za pripojenie – zvýšené 
náklady si fakulta hradí sama. 

− Dekanom fakúlt poslal písomný materiál týkajúci sa metodiky rozpočtu na budúci 
rok. Žiada o zaslanie pripomienok do konca týždňa, lebo sa pripravujú podklady pre 
Radu VŠ. 

− uskutočnilo sa stretnutie RUŠ a prodekanov fakúlt. Závery z tohto rokovania 
predloží na nasledujúce rokovanie KR STU. 

 
3) Prorektor Finka: 

Uviedol, že výstavné panely umiestnené na 3.poschodí rektorátu STU treba inovovať 
a aktualizovať s ohľadom na výsledky komplexnej akreditácie STU. Inovácia bude 
urobená centrálne v prípade, že fakulty dodajú podkladové materiály. 

 
Úloha KR STU č. 4/9/2009  
Rektor STU ukladá všetkým dekanom fakúlt STU dodať podklady z komplexnej akreditácie 
potrebné pre inováciu posterov umiestnených na 3. poschodí rektorátu STU. 
Z: Dekani fakúlt STU 
T: 31. 10. 2009 
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4) Prorektor Kalužný: 
Informoval o problematike nových študijných programov po akreditácii STU. Študentov 
na fakultách je potrebné informovať o výsledkoch akreditácie ako aj o dopadoch na ŠP, 
ktorý študujú. Do 15.11.2009 je potrebné zriadiť nové odborové komisie v súlade 
s akreditovanými ŠP, aby ich VR STU mohla na konci novembra schváliť. Rektor Báleš 
pripomenul, že situáciu, v ktorej sa nachádzame sme nezavinili my na STU a študenti 
nemôžu na to doplatiť. Vyzval dekanov fakúlt, aby so študentmi hovorili a boli k nim 
ústretoví. 
 
Dekan SvF STU Kopáčik: 
Opýtal sa na právomoci dekanov s ohľadom na diferenčné skúšky, ktoré majú niektorí 
študenti podľa nových ŠP robiť. Informoval o postupe, ktorý zvolili na riešenie tohto 
problému na SvF STU. 
Dekan FCHPT STU Bakoš: 
Na FCHPT počítali s tým a dali akreditovať aj staré ŠP. Opýtal sa, či odborová komisia 
musí mať aj externých členov, alebo ju môžu tvoriť iba zamestnanci fakulty. 
Prodekanka FIIT STU Bieliková: 
Problém by nebol, ak by sa zaviedla zotrvačnosť. Študenti, ktorí začali štúdium podľa 
starých ŠP, by ho takto aj ukončili a nové ŠP by platili pre novoprijatých študentov. 
Predseda AS STU Žalman: 
Nová študijné plány by mal prerokovať aj AS STU a následne schváli VR STU. 

 
Stanovisko KR STU č. 9/9/2009  
KR STU berie na vedomie materiál informácie o dopade akreditácie na štúdium a o zriadení 
nových odborových komisií. 
 
5) Prorektor Kalužný: 

Informoval dekanov, že promócie doktorandov budú 14.12.2009 o 11. hodine. 
 
6) Kvestorka Žideková: 

Informovala o novej kontrole, ktorá prišla na STU z NKÚ a bude zameraná na nákupy 
výpočtovej techniky na STU. 

 
7) Predseda AS STU Žalman: 

Informoval členov KR STU, že najbližší plánovaný termín rokovania AS STU bol 
zrušený. 

 
8) Prorektor Petráš: 

− Informoval o účasti STU na Veľtrhu vzdelávania 2009 
− Informoval o akcii Alumni klubu STU, prednáške prof. Bužeka. 

 
9) Predseda UOO STU Kovár: 

− z STU máme určite veľa darcov krvi, navrhol zviditeľniť týchto ľudí a podporiť túto 
činnosť. 

− opýtal sa, či UOO STU môže použiť logo STU pre svoje administratívne účely. 
Rektor Báleš túto možnosť preverí a dá UOO STU odpoveď. 

 
10) Dekan SvF STU Kopáčik: 

Informoval členov KR STU o súťaži Stavba roka 2009, fakulta dáva jednu z cien do tejto 
súťaže. 
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Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
Prof. Ing. Alojz KOPÁČIK, PhD. dekan SvF STU 
 
Prof. Ing. Dušan PETRÁŠ, PhD. prorektor STU 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


